
Mo#on rörande användning av pejl på skogsprov. 

Mo5onären yrkar på a7 utreda användningen av pejl på skogsprov för bedömning av 
hunden. De7a för e7 effek5vare och säkrare prov.  

Styrelsens övervägande 

Mellansvenskas styrelse kan se både för och nackdelar med mo5onen men är inte emot a7 
det utreds. Vi ser dock a7 de kommer påverka nuvarande provregler som nyligen reviderats 
och troligen förblir oförändrade fram 5ll 2031.  

Mo5onären önskar a7 mo5onen vidarebefordras 5ll fullmäk5ge. Mo5oner 5ll fullmäk5ge 
2025 ska vara inkomna senast 1 januari vilket inte gör det möjligt a7 vidarebefordra 
mo5onen de7a år.  

Styrelsen y3rande 

Men hänvisning 5ll ovan föreslår styrelsen årsmötet a7 uppdra styrelsen a7 vidarebefordra 
förlaget på en utredning 5ll huvudstyrelsen.  

   

 


